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XI SESJA 

Rady Gminy Chybie 

 

Protokół nr XI/25 

 

Miejsce posiedzenia: Gminny Ośrodek Kultury w Chybiu, ul. Cieszyńska 2. 

Obrady rozpoczęto 25 lutego 2025 r. o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:15 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków: 

1) Łukasz Folek 

2) Krzysztof Gandzel 

3) Michał Kajstura 

4) Paweł Kopiec 

5) Joanna Kowalik 

6) Krzysztof Krzempek 

7) Krzysztof Michalczyk 

8) Grzegorz Ochodek 

9) Jan Szczypka 

10) Artur Śmieja 

11) Marek Śmieja 

12) Janusz Waleczek 

13) Wiesław Wójcikiewicz 

14) Kazimierz Żerdka 

 

Nieobecność usprawiedliwiona: radna Brygida Janik 

 

Zebrano kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Porządek obrad sesji: 

1) Otwarcie sesji. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

4) Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Chybie. 

5) Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 28 stycznia 2025 r. 

6) Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 28 stycznia 2025 r. do dnia 11 lutego 

2025 r. 

7) Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi. 

8) Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej. 

9) Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 

– 2027. 
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11) Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XL/332/2022 Rady Gminy Chybie z dnia  

28 czerwca 2022 r. w sprawie wysokości, zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Chybie. 

12) Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XV/123/2020 Rady Gminy Chybie z dnia  

28 stycznia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania 

opieki zapewnianej dzieciom z gminy Chybie w żłobku działającym na terenie gminy Strumień. 

13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Chybie w roku 2025. 

15) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania zadań związanych  

z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Chybie na lata 2021 – 2025. 

16) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

gruntowych oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

17) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości 

nieruchomości na skutek dokonanego podziału na działki oraz budowy urządzeń infrastruktury technicznej. 

18) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 

2025-2033. 

19) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

20) Informacja radnych powiatowych na temat prac Rady Powiatu. 

21) Wolne wnioski i informacje. 

22) Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Chybie Grzegorz Ochodek serdecznie powitał wszystkich zebranych na XI sesji 

Rady Gminy, odczytał klauzulę RODO oraz stwierdził kworum. 

 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad- nie złożono wniosku w sprawie zmiany porządku obrad. 

 

Ad. 3. Wystąpienie mieszkańców i zaproszonych gości. 

 

Mieszkanka gminy Maria Pisarek zaapelowała do mieszkańców o większy recykling odpadów, co mogłoby 

obniżyć koszty wywozu śmieci. Sugerowała również organizację ponownego wykorzystania używanych 

przedmiotów w PSZOK-u. Pozytywnie oceniła uchwałę o przejęciu rowów przez gminę, co miało ułatwić ich 

czyszczenie i poprawić gospodarkę wodną. Zgłosiła także dwie prośby: o usunięcie pnia drzewa przed 

cmentarzem oraz przycięcie buków między boiskiem, a cmentarzem. 

 

Przewodniczący Rady powiedział, mieszkance, że na sesji nie będzie podejmowana uchwała, w sprawie przejęcia 

rowów. Dodał, że Komisja Budżetu w ubiegłym tygodniu opiniowała wnioski w sprawie przejęcia rowów. 

 

 



IR.0002.2.2025.AN 

 

str. 3 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Gminy Chybie. 

 

Protokół został przyjęty do wiadomości- nie wniesiono do niego zastrzeżeń. 

 

Ad. 5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 28 stycznia 2025 r. 

 

Informacja została przyjęta do wiadomości- nie wniesiono do niej uwag. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 28 stycznia 2025 r. do dnia  

11 lutego 2025 r. 

 

Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości- nie wniesiono do niego uwag. 

 

Ad. 7. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi. 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa [OSR] Joanna Włoch poinformowała, że jak co miesiąc 

radni otrzymali zestawienie dotyczące gospodarki odpadami komunalnymi. Wyjaśniła, że w tabelach 

przedstawiono ilości odpadów odebranych z nieruchomości zamieszkałych oraz z Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych [PSZOK] w porównaniu z poprzednim rokiem. Dodała, że w zestawieniu uwzględniono 

również koszty związane z gospodarką odpadami. Podkreśliła, że faktura za styczeń 2024 r. wyniosła ponad  

277 000 zł. Następnie zwróciła uwagę na dodatkową tabelę przygotowaną przez skarbnik gminy, w której 

porównano wydatki i dochody z gospodarki odpadami za styczeń 2024 r. względem 2022 r. Zauważyła,  

że wydatki wzrosły znacząco, natomiast dochody były niższe. Zaznaczyła jednak, że trudno analizować wpływy 

w ujęciu miesięcznym, ponieważ wielu mieszkańców dokonuje opłat kwartalnie, co powoduje różnice  

w wysokości dochodów w poszczególnych miesiącach. 

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Ochodek zapytał o aktualne zadłużenie mieszkańców w systemie 

gospodarowania odpadami.  

Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak, odpowiedziała, że na koniec grudnia 2024 r. zadłużenie wynosiło  

161 581,77 zł. Dodała, że na koniec stycznia 2024 r. kwota ta uległa zmniejszeniu i aktualnie wynosi  

106 718,64 zł. 

Ad. 8. Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej. 

Tomasz Świszcz- kierownik Referatu Dróg, Transportu Publicznego i Infrastruktury [DTI], podkreślił,  

że realizacja największej inwestycji w historii gminy, czyli rozbudowy systemu kanalizacji sanitarnej, kosztowała 

60 milionów złotych. Zaznaczył, że było to ogromne przedsięwzięcie. Dodał, że kluczowym elementem projektu 

była budowa 48 km nowej sieci kanalizacyjnej za ponad 50 milionów złotych, do której podłączono prawie 760 

budynków. Następnie wspomniał o modernizacji oczyszczalni ścieków za 7 milionów złotych, podkreślając,  

że wprowadzono nowy system zagospodarowania odpadów ściekowych oparty na granulacji, co umożliwi ich 

wykorzystanie w rolnictwie, jako środek odkwaszający glebę. Tomasz Świszcz zwrócił także uwagę na zakup 

nowoczesnego pojazdu WUKO do udrażniania kanalizacji, który kosztował ponad 1 milion złotych. Dodał, że na 

oczyszczalni zamontowano instalację fotowoltaiczną, co przynosi znaczne oszczędności energii. Na koniec 

podkreślił, że cały system monitorowania pompowni ścieków został zmodernizowany i unowocześniony, a jego 

działanie jest teraz kontrolowane bezpośrednio z poziomu oczyszczalni. 
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Ad. 9. Sprawozdanie z działalności komisji Rady. 

Przewodniczący Komisji Budżetu- Artur Śmieja poinformował, że Komisja Budżetu odbyła swoje posiedzenie 

w dniu 31 stycznia 2025 r. i miało ono charakter objazdowy. Powiedział, że podczas posiedzenia dokonano 

przeglądu dróg gminnych, a obecnie trwają prace nad opracowaniem kosztorysów. Na koniec Artur Śmieja 

powiedział, że 18 lutego 2025 r. obradowały połączone komisje: Gospodarki, Społeczna oraz Budżetu, które 

opiniowały materiały na sesję oraz rozpatrywały wnioski dotyczące przejęcia rowów, dróg i odcinków 

kanalizacji. 

O godz. 15:51 przewodniczący Rady zarządził 10 minut przerwy. 

Po przerwie liczba radnych obecnych na sesji nie zmieniła się. 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny  

na lata 2025 – 2027. 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej- Brygida Sikora, powiedziała, że gmina Chybie realizuje 

trzyletni program wspierania rodziny, zgodnie z ustawą o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej. 

Dodała, że program ten realizowany jest przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej we współpracy z lokalnymi 

oraz powiatowymi jednostkami. Wspomniała, że celem programu jest wspieranie rodzin w przezwyciężaniu 

trudności i prawidłowym pełnieniu funkcji rodzinnych. 

Przewodniczący Komisji Społecznej Michał Kajstura zapytał o punkt programu dotyczący udziału dzieci  

i młodzieży w zajęciach korekcyjnych. Brygida Sikora wyjaśniła, że są to zajęcia organizowane przez szkoły  

lub Ośrodek Pomocy Społecznej. Dodała, że program ten jest zaplanowany na trzy lata, a gmina może  

w przyszłości przystąpić do realizacji programów zewnętrznych w tej kwestii. 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/68/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XL/332/2022 Rady Gminy Chybie z dnia 

28 czerwca 2022 r. w sprawie wysokości, zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Chybie. 

Sekretarz Gminy Andrzej Bura poinformował, że zgodnie z art. 60 ustawy z 4 lutego 2011 roku o opiece nad 

dziećmi do lat trzech, podmioty prowadzące żłobki lub kluby dziecięce mogą otrzymać dotację celową  

z budżetu gminy. Wysokość dotacji oraz zasady jej ustalania określa Rada Gminy w drodze uchwały, która została 
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podjęta w 2022 roku. Dodał, że od 1 października 2024 roku weszła w życie nowa ustawa o wspieraniu rodziców 

w aktywności zawodowej i wychowywaniu dziecka, wprowadzająca świadczenie „Aktywnie w żłobku” dla 

rodziców dzieci uczęszczających do instytucji opieki nad dziećmi do lat trzech. Sekretarz zaznaczył, że gmina 

Chybie realizuje inwestycję budowy przedszkola i żłobka, co wpłynęło na brak środków w budżecie na dotację 

dla żłobka „Cogito”. W związku z tym zaszła konieczność przygotowania uchwały uchylającej wcześniejszą 

uchwałę dotyczącą dotacji. 

Przewodniczący Rady Gminy Grzegorz Ochodek stwierdził, że podjęcie uchwały jest zasadne, biorąc pod uwagę 

wsparcie rządowe dla rodziców. 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XL/332/2022 Rady Gminy Chybie z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie 

wysokości, zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy 

Chybie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/69/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. uchylającą uchwałę nr XL/332/2022 

Rady Gminy Chybie z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie wysokości, zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów 

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Chybie. 

 

Ad. 12. Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XV/123/2020 Rady Gminy Chybie z dnia 

28 stycznia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania 

opieki zapewnianej dzieciom z gminy Chybie w żłobku działającym na terenie gminy Strumień. 

 

Sekretarz Gminy powiedział, że ustawa o opiece nad dziećmi do lat trzech w artykule 60a przewiduje możliwość 

zawierania porozumień między gminami, powiatami i województwami w sprawie finansowania opieki nad 

dziećmi w żłobkach, klubach dziecięcych lub przez dziennego opiekuna. Dodał, że w styczniu 2020 roku Rada 

Gminy podjęła uchwałę wyrażającą zgodę na zawarcie porozumienia z gminą Strumień w sprawie finansowania 

opieki nad dziećmi z gminy Chybie uczęszczających do żłobka działającego na terenie Strumienia. Andrzej Bura 

zaznaczył, że z tych samych powodów, o których mowa w uzasadnieniu do poprzedniej uchwały, zasadnym jest 

podjęcie uchwały uchylającej wcześniejsze porozumienie z gminą Strumień. 

 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę nr XV/123/2020 Rady Gminy Chybie z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania opieki zapewnianej dzieciom z gminy Chybie w żłobku 

działającym na terenie gminy Strumień. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/70/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie uchylająca uchwałę  

nr XV/123/2020 Rady Gminy Chybie z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

zasad finansowania opieki zapewnianej dzieciom z gminy Chybie w żłobku działającym na terenie gminy Strumień. 

 

Ad. 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 
 

Grzegorz Ochodek- przewodniczący Rady Gminy Chybie powiedział, że nie mógł uczestniczyć w ostatniej 

komisji, dlatego chciałby w dniu dzisiejszym złożyć wniosek w sprawie obniżenia stawki za odbiór  

i zagospodarowanie odpadów selektywnie zebranych do kwoty 39 zł m-c/osoby. Zauważył, że wzrost opłat  

za śmieci jest znaczący i choć rozumie, że wniosek może wiązać się z koniecznością znalezienia dodatkowych 

środków w budżecie liczy na to, że w dłuższym okresie uda się zredukować ilość śmieci, co obniży koszty. 

Proponował, aby w okresie listopad-grudzień tego roku przeanalizować cały system gospodarki odpadami  

i podjąć decyzję, czy utrzymać obecną stawkę na poziomie 39 zł, czy podnieść ją do 42 zł. 

Janusz Żydek- Wójt Gminy Chybie zaznaczył, że aby nowa stawka miała moc obowiązującą od stycznia 

przyszłego roku to decyzja powinna zostać podjęta w październiku lub najpóźniej w listopadzie.  

Joanna Włoch- kierownik referatu ZPO wyjaśniła, że analiza kosztów będzie prowadzona na bieżąco. Podkreśliła, 

że istotne jest uwzględnienie kosztów administracyjnych, które wpływają na wysokość opłat dlatego proponuje, 

aby do końca września przygotować odpowiednią kalkulację. 

Radny Krzysztof Krzempek powiedział, że obniżka stawki w proponowanej wysokości może spowodować braki 

w budżecie gminy na poziomie ponad 563 tys. zł w okresie 22 miesięcy. Podkreślił, że obniżka 3 zł daje ulgę  

w wys.180 zł dla pięcioosobowej rodziny w przeciągu roku, co jego zdaniem nie jest tak wielką kwotą. Na koniec 

dodał, że lepiej utrzymać wyższą stawkę i w razie potrzeby obniżyć ją w przyszłości. 

Grzegorz Ochodek zgodził się, że 560 tys. zł to duża suma do pokrycia, ale zasugerował, że lepiej utrzymać 

stawkę 39 zł na próbę przez kilka miesięcy, a potem sprawdzić, czy konieczne będzie podniesienie jej do 42 zł. 

Joanna Włoch zwróciła uwagę, że zmiany będą konieczne, zwłaszcza w obliczu rosnącej ilości oddawanych 

odpadów. Zaznaczyła, że odpady inne niż popiół rosną, co może wpłynąć na wzrost kosztów mimo selektywnego 

zbierania odpadów. 

Radny Krzysztof Gandzel zauważył, że ilość śmieci rośnie z roku na rok. Sugerował, że lepiej przyzwyczaić 

mieszkańców do wyższej stawki już teraz, niż podnosić ją za rok o kolejne 3-4 zł. Wyraził poparcie dla stawki 

42 zł, ponieważ wydaje się ona najbardziej realistyczna, biorąc pod uwagę rosnące koszty i to, że unieważnienie 

poprzedniego przetargu nic nie dało. 

Skarbnik Agnieszka Szymczak powiedziała, że patrząc na dane z pierwszych trzech miesięcy już widać,  

że ceny za odbiór odpadów są wyższe, a stawka nadal obowiązuje na poziomie poprzednim. 
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Wiceprzewodniczący Wiesław Wójcikiewicz powiedział, że ta nowa proponowana stawka ma rekompensować 

to, że w pierwszym kwartale tego roku mieszkańcy płacą 29 zł/osobę. 

Skarbnik zauważyła, że już na koniec 2024 r. powitał deficyt na kwotę ponad 200 tys. zł 

Janusz Waleczek- przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji podsumował, że obniżenie proponowanej 

stawki o 3 zł jest niewielką pomocą dla mieszkańców, ale jednak to jakiegoś rodzaju ukłon w ich stronę. 

Skarbnik gminy zwróciła uwagę, że wyliczenia dotyczące opłat zakładają, iż wszyscy mieszkańcy płacą, choć nie 

wszyscy to robią, a gmina i tak musi odebrać śmieci.  

Grzegorz Ochodek zauważył, że w przypadku innych zaległości takich jak niezapłacone kredyty czy brak 

płatności za samochód, dochodzi do egzekucji wobec czego zapytał, jak to wygląda w przypadku niepłacenia za 

odpady. 

 

Joanna Włoch wyjaśniła, że śmieci muszą być odebrane, a gmina posiada narzędzia do egzekwowania zaległości, 

jednak to procedury czasochłonne i kosztowne. 
 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały przed poprawką. 

 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek w sprawie ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, w wysokości 39,00 zł miesięcznie od osoby, jeżeli odpady komunalne są zbierane i odbierane w sposób selektywny. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Grzegorz Ochodek, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław 

Wójcikiewicz 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Gandzel, Krzysztof Krzempek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Krzysztof Michalczyk, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Wniosek został przyjęty. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi (wraz z poprawką). 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Łukasz Folek, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, 

Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

PRZECIW (2) 

Krzysztof Gandzel, Krzysztof Krzempek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Michalczyk, Artur Śmieja 

NIEOBECNI (1) 
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Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie zwykłą większością głosów podjęła uchwałę nr XI/71/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie ustalenia 

wysokości opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Chybie w roku 2025. 

 

Kierownik referatu OSR Joanna Włoch powiedziała, że Rada Gminy ma coroczny obowiązek uchwalenia  

do końca marca programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania ich bezdomności. Wyjaśniła, 

że przygotowany projekt uchwały w porównaniu do poprzedniego roku zawiera niewielkie zmiany, głównie  

w części dotyczącej finansowania, gdzie uwzględniono już kwoty zatwierdzone w budżecie na 2025 r.  
 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt  

na terenie gminy Chybie w roku 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/72/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie Programu opieki  

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Chybie w roku 2025. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania zadań związanych 

z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Chybie na lata 2021 – 2025. 

 

Kierownik Referatu Funduszy Zewnętrznych, Promocji i Organizacji [FZPO] Agnieszka Kuczaty, przedstawiła 

uchwałę dotyczącą zmiany regulaminu dofinansowania usuwania azbestu. Wyjaśniła, że program od lat 

realizowany jest ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  

w Katowicach, a w związku z podwyższeniem dotacji konieczne stało się dostosowanie regulaminu.  

W odpowiedzi na pytanie przewodniczącego Rady poinformowała, że obecnie wpłynęło osiem wniosków  

od mieszkańców, a działania w tym zakresie są prowadzone systematycznie. 
 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania zadań związanych z usuwaniem wyrobów zawierających 

azbest z terenu gminy Chybie na lata 2021 – 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 
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NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/73/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zmiany regulaminu 

dofinansowania zadań związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Chybie na lata 2021 – 2025. 

 

Ad. 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości 

gruntowych oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

 

Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Planowania Przestrzennego i Nieruchomości [ZPN] Izabela Staniek 

wyjaśniła, że uchwała ma określić warunki, jakie muszą zostać spełnione, aby gmina mogła przejąć na własność 

drogę przekazywaną przez mieszkańców. Zaznaczyła, że zawiera ona jasne kryteria dotyczące nieruchomości,  

co zapewni sprawiedliwe i przejrzyste zasady przejmowania dróg oraz wyeliminuje ewentualne wątpliwości,  

co do możliwości ich przejęcia. 
 

Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich 

wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/74/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania 

i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

 

Ad. 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu 

wartości nieruchomości na skutek dokonanego podziału na działki oraz budowy urządzeń infrastruktury 

technicznej. 

 

Kierownik Referatu ZPN Izabela Staniek wyjaśniła, że opłata adiacencka stanowi instrument finansowy, 

umożliwiający gminie częściowe odzyskanie kosztów związanych z inwestycjami publicznymi, takimi jak 

budowa dróg, kanalizacji czy wodociągów. Zaznaczyła, że choć stanowi to szansę na zwrot części nakładów, 

wiąże się również z koniecznością pozyskiwania środków od właścicieli nieruchomości, na których realizowane 

były inwestycje. Opłata ta dotyczy także podziału nieruchomości dokonywanego przez ich właścicieli. 
 
Komisje zaopiniowały negatywnie projekt uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki opłaty adiacenckiej z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na skutek 

dokonanego podziału na działki oraz budowy urządzeń infrastruktury technicznej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 0, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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PRZECIW (13) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Uchwały nie podjęto. 

 

Ad. 18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Chybie na lata 2025-2033. 

 

Skarbnik gminy Agnieszka Szymczak wyjaśniła, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej w załączniku numer 1 

skorygowano dochody i wydatki, aby dostosować je do zmian w planie oraz uchwały budżetowej. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Wiesław Wójcikiewicz zapytał o wzrost przychodów o 294 tysiące złotych.  

 

Skarbnik wyjaśniła, że wynika to z wprowadzonych zadań na dochodach, związanych z realizacją projektu  

z Polskiego Ładu. 

 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały przed autopoprawką. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2025-2033. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Przyjęto autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata  

2025-2033. 

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033  

(wraz z autopoprawką). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/75/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033 (wraz z autopoprawką). 
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Ad. 19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

 

Skarbnik Agnieszka Szymczak wyjaśniła, że po komisji rozstrzygnięto trzy przetargi. Dodała, że w dwóch 

przypadkach koszty zmieściły się w zabezpieczonych środkach, natomiast na zadanie związane z zarurowaniem 

ulicy Podleśnej konieczne było dołożenie 40 tysięcy złotych.  

 
Komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały przed autopoprawką. 

 

Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Przyjęto autopoprawki do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok.  

 
Głosowano w sprawie: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok (wraz z autopoprawką). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Łukasz Folek, Krzysztof Gandzel, Michał Kajstura, Paweł Kopiec, Joanna Kowalik, Krzysztof Krzempek, Krzysztof Michalczyk, 

Grzegorz Ochodek, Jan Szczypka, Artur Śmieja, Marek Śmieja, Janusz Waleczek, Wiesław Wójcikiewicz, Kazimierz Żerdka 

NIEOBECNI (1) 

Brygida Janik 

Rada Gminy Chybie jednomyślnie podjęła uchwałę nr XI/76/2025 z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033 (wraz z autopoprawką). 

 

Ad. 20. Informacja radnych powiatowych na temat prac Rady Powiatu. 

 

Radni Powiatu Cieszyńskiego nie byli obecni na sesji Rady Gminy Chybie. 

 

Ad. 21. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek poinformował, że kolejna komisja odbędzie się 18 marca, a sesja 

zaplanowana jest na 25 marca. Przypomniał również o rozpoczęciu składania oświadczeń majątkowych  

i poprosił radnych o odbiór formularzy w biurze rady oraz ich terminowe złożenie. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu Artur Śmieja poruszył trzy kwestie. Najpierw zapytał o odpowiedź na pismo  

z końca roku, w którym Urząd Gminy zwrócił się do firmy Tauron z prośbą o dołożenie punktów oświetleniowych 

na ulicach Kopernika i Jaskółczej. Następnie poruszył temat terenów za stacją paliw Watis oraz obszaru po stawie 

cukrowniczym. Mieszkańcy zgłaszali tam potrzebę interwencji w zakresie sprzątania, wykoszenia trawy  

i usunięcia krzaków, szczególnie ze względu na obawy przed zagrożeniem pożarowym. Ostatnia kwestia 
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dotyczyła sprzątania gminy, gdzie przewodniczący zasugerował, aby termin akcji sprzątania został ogłoszony 

wcześniej, by instytucje, takie jak strażacy czy klub sportowy, mogły się lepiej zorganizować i zaangażować  

w tą akcję.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, że termin sprzątania gminy był ustalany przez poprzedniego przewodniczącego  

w porozumieniu z gminą. Co do lamp na ulicy Kopernika wójt powiedział, że korespondencja została wysłana,  

a sprawa jest w toku. Jeśli chodzi o teren za stacją Watis to wójt obiecał, że urząd zwróci się do właściciela  

o sprzątanie i wykoszenie tego terenu, jednak przypomniał, że może to być tylko prośba, ponieważ  

nie ma obowiązku prawnego nakazania właścicielowi takiej czynności. 

 

Przewodniczący Rady dodał, że osobiście dwukrotnie zwracał się do właściciela terenu w sprawie wykoszenia, 

ale właściciel nie wykazał zainteresowania. Odniósł się także do kwestii sprzątania zaznaczając, że zawsze 

ogłaszano je z miesięcznym wyprzedzeniem, a jeśli ktoś twierdzi, że było za późno, to jest to nieporozumienie. 

Dodał, że wstępnie termin sprzątania zostanie ustalony na koniec marca lub początek kwietnia, przed okresem 

intensywnego wzrostu roślinności. 

 

Przewodniczący Komisji Społecznej Michał Kajstura poinformował, że 12 lutego 2025 roku odbyła się trzecia 

sesja Młodzieżowej Rady Gminy w Sołtysówce na Frelichowie, podczas której wykład na temat historii Chybia 

wygłosił historyk Wojciech Kiełkowski. Dodał, że kolejna sesja odbędzie się 15 kwietnia 2025 roku w Urzędzie 

Gminy w Chybiu. Radny zwrócił się do wójta z prośbą o zamieszczenie na stronie gminy szczegółowych 

informacji na temat lokalizacji ekranów akustycznych, ponieważ mieszkańcy ulic Dworcowej i Kolejowej mają 

wątpliwości dotyczące zwiększonego hałasu w związku z szybką koleją. 

 

Wójt Janusz Żydek odniósł się do postawienia ekranów akustycznych i powiedział, że nie ma przeszkód,  

by zamieścić te informacje na stronie gminy lub poprosić PKP o ich sprecyzowanie. Zaznaczył jednak, że nie 

wszystkie oczekiwania mieszkańców dotyczące długości ekranów zostaną spełnione, ponieważ nie będą  

one sięgać aż do Drogomyśla, jak niektórzy zakładają. 

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Marek Śmieja zapytał, czy planowane jest czyszczenie cieku wodnego 

wzdłuż ulicy Zacisznej, a także zgłosił prośbę o uzupełnienie ubytków nawierzchni na końcowym odcinku ulicy 

Rolnej.  

 

Przewodniczący Rady Grzegorz Ochodek powiedział, że kanał melioracyjny na ul. Zacisznej został 

wyczyszczony przez Spółkę Wodną około dwóch tygodni temu. 

 

Wójt dodał, że Spółka otrzymała w tym roku 100% więcej dotacji od gminy.  

 

Wiceprzewodniczący Wiesław Wójcikiewicz podkreślił zaangażowanie Spółki Wodnej zaznaczając, że została 

odpowiednio potraktowana przez gminę. 

 

Radny Krzysztof Gandzel poruszył trzy kwestie. Pierwsza dotyczyła ankiet w sprawie Zarzecza pytając, czy mogą 

je podpisać osoby niepełnoletnie, na co sekretarz odpowiedział, że tylko pełnoletnie osoby mogą to zrobić. 

Kolejne pytanie dotyczyło ronda na ulicach Cieszyńskiej i Bielskiej. Radny powiedział, że mieszkańcy ulicy 

Objazdowej obawiają się, że po zbudowaniu ronda może być problem z wjazdem i wyjazdem z tej ulicy.  
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Wójt wyjaśnił, że projektanci uwzględniają wszystkie ulice i wjazdy w promieniu 100 metrów od ronda,  

co oznacza, że mogą rozważyć możliwość rozwiązania tego problemu.  

 

Radny Krzysztof Gandzel zwrócił również uwagę na problem braku chodnika łączącego bloki z ulicą Zieloną,  

co zmusza dzieci do chodzenia do szkoły niebezpieczną trasą. Mieszkańcy zaproponowali wykupienie działek 

pod jego budowę. Radny zasugerował, aby w przyszłości rozważyć tę inwestycję, w tym możliwość współpracy 

z Powiatem przy jej realizacji. 

 

Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek wyjaśnił, że budowa chodnika wzdłuż ulicy Zielonej jest jednym  

z długoterminowych celów gminy, ale teren w tym rejonie jest trudny i wiąże się z wysokimi kosztami. Zaznaczył, 

że na chwilę obecną gmina koncentruje się na realizacji innych projektów drogowych, w tym budowie chodnika 

przy ulicach Czereśniowej oraz Cieszyńskiej. Dodał, że przy obecnym stanie finansów, decyzje dotyczące 

inwestycji w infrastrukturę są podejmowane ostrożnie i wymagają współpracy z Powiatem. Podkreślił, że Chybie 

ma dobrą pozycję w negocjacjach z Powiatem, jednak finalizacja takich projektów zależy od dostępnych środków 

finansowych oraz priorytetów inwestycyjnych w ramach współpracy samorządów. Wójt zaznaczył,  

że zwiększenie liczby inwestycji drogowych, w tym budowa chodników, jest jednym z głównych postulatów 

zgłaszanych przez wójtów i burmistrzów powiatu cieszyńskiego w rozmowach z Powiatem. Dodał, że każda 

gmina z powiatu cieszyńskiego będzie wnosić taki sam udział, jeśli chodzi o wysokość partycypacji przy kosztach 

inwestycji powiatowych. 

 

Radny Krzysztof Michalczyk zapytał o stan procedowania przejęcia oświetlenia z terenów byłej Polskiej 

Akademii Nauk przez Powiat. Następnie poruszył problem kanalizacji na osiedlu Gołyskim podkreślając,  

że mieszkańcy chcieliby wiedzieć, czy problem zostanie rozwiązany w tym roku, ponieważ obecna sytuacja jest 

bardzo trudna. Na koniec dopytał o termin kładzenia nawierzchni na boisku w Zaborzu. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, że w sprawie oświetlenia gmina nie otrzymała wymaganej dokumentacji. W kwestii 

kanalizacji wyjaśnił, że prowadzone są starania o dofinansowanie w wysokości 1,5 mln zł, ale nie wszyscy 

mieszkańcy będą mogli zostać podłączeni. Dodał, że decyzje zapadną po rozstrzygnięciu konkursu, a jeśli uda 

się zdobyć fundusze, realizacja inwestycji będzie musiała zakończyć się do listopada, co oznacza trudne warunki 

realizacji. W sprawie nawierzchni na boiskach przekazał, że prace ruszą, gdy poprawią się warunki 

atmosferyczne.  

 

Radny Łukasz Folek zwrócił się z dwoma pytaniami. Pierwsze dotyczyło prośby mieszkańców ulicy 

Bieniowieckiej o możliwość wyznaczenia przejścia dla pieszych między ulicami Tuwima, Bieniowiecką  

a Bielską. Drugą kwestią było pobocze na ulicy Bielskiej, gdzie po opadach deszczu tworzy się błoto i stoi woda, 

a dodatkowo trawa zarasta aż po sam asfalt, co sprawia, że przejście jest niemal niemożliwe. 

 

Wójt Gminy Chybie Janusz Żydek przyjął wniosek i potwierdził, że zostanie on przekazany do Powiatu. 

Podkreślił, że sprawa przejścia dla pieszych leży w gestii Powiatu i gmina zwróci uwagę również na stan pobocza 

oraz konieczność uporządkowania nadmiernie zarastającej trawy. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Wobec wyczerpania porządku, XI sesję Rady Gminy Chybie zakończono o godz. 17:15. 
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Załączniki: 

1. Nagranie sesji. 

2. Zawiadomienie o terminie zwołania XI sesji. 

3. Lista obecności radnych. 

4. Lista obecności gości. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy Chybie, podjętych na sesji w dniu 28 stycznia 2025 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Chybie w okresie od dnia 15 stycznia 2025 r. do dnia 11 lutego 2025 r. 

7. Zestawienie dot. gospodarki odpadami komunalnymi. 

8. Informacja o dochodach i wydatkach dotycząca opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

9. Informacja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej w Gminie Chybie. 

10. Opinie komisji, które wspólnie obradowały w dniu 18 lutego 2025 r. 

11. Uchwała nr XI/68/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2025 – 2027. 

12. Uchwała nr XI/69/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. uchylająca uchwałę nr XL/332/2022 Rady Gminy Chybie 

z dnia 28 czerwca 2022 r. w sprawie wysokości, zasad ustalania i rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących 

żłobki lub kluby dziecięce na terenie gminy Chybie. 

13. Uchwała nr XI/70/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie uchylająca uchwałę nr XV/123/2020 Rady 

Gminy Chybie z dnia 28 stycznia 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie zasad finansowania 

opieki zapewnianej dzieciom z gminy Chybie w żłobku działającym na terenie gminy Strumień. 

14. Uchwała nr XI/71/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

15. Uchwała nr XI/72/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Chybie w roku 2025. 

16. Uchwała nr XI/73/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zmiany regulaminu dofinansowania zadań 

związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Chybie na lata 2021 – 2025. 

17. Uchwała nr XI/74/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania i wynajmowania na okres dłuższy niż 3 lata. 

18. Autopoprawka projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

19. Uchwała nr XI/75/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Chybie na lata 2025-2033. 

20. Autopoprawka projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 

21. Uchwała nr XI/76/2025 Rady Gminy Chybie z dnia 25 lutego 2025 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2025 rok. 
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